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Protokół nr XXXVI/2023 
z sesji Rady Powiatu w Ostródzie 

z dnia 31 marca 2023 r. 
 
 

Obrady rozpoczęto o godz. 1300, zakończono o godz.1415. 
Podjęto uchwały od nr XXXVI/313/2023 do nr XXXVI/319/2023. 
 
W sesji uczestniczyło 21 radnych, zgodnie z listą obecności, która stanowi załącznik 
nr 1 do protokołu. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu Pani Beata Mazur otworzyła XXXVI sesję Rady 
Powiatu w Ostródzie VI kadencji, powitała wszystkich zebranych oraz na podstawie 
listy obecności stwierdziła quorum, przy którym może obradować i podejmować 
prawomocne uchwały Rada Powiatu.  
 
Po czym poinformowała, że zgodnie z Rozporządzeniem Parlamentu Europejskiego  
i Rady w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych 
osobowych (tzw. RODO) oraz ustawy o samorządzie powiatowym, obrady Rady 
Powiatu są rejestrowane za pomocą urządzeń rejestrujących i nagrywających obraz  
i dźwięk i są transmitowane w Internecie. A szczegółowe informacje dotyczące 
przetwarzania danych osobowych ze względu na uczestnictwo w nagrywanych  
i transmitowanych posiedzeniach Rady Powiatu, zawarte zostały w klauzuli 
informacyjnej, umieszczonej na drzwiach wejściowych do sali posiedzeń. 
 
Na sekretarza obrad Przewodnicząca powołała radnego Andrzeja Waszczyszyna. 
 
Następnie głos zabrał Pan Starosta, który poinformował, że dwie godziny przed sesją 
zostały otwarte oferty na realizację zadania pn. „Rozbudowa na rondo skrzyżowania 
ulic Grunwaldzka, Drwęcka, Kopernika w Ostródzie”. Dodał, że wpłynęły trzy oferty  
i najniższa spełniająca wymagania przekracza kwotę, która została na ten cel 
zabezpieczona w budżecie powiatu o 456 347 zł, zaś kolejna o milion i następna  
o dwa miliony. Stwierdził, że ta najniższa oferta jest do zaakceptowania i w imieniu 
Zarządu, wystąpił z wnioskiem o wprowadzenie autopoprawki do projektu uchwały 
zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 
Ostródzkiego na lata 2023-2038 oraz do projektu uchwały w sprawie zmian  
w budżecie powiatu na 2023 rok uwzględniającej zwiększenie wydatków 
inwestycyjnych o kwotę 456 347 zł, wynikającą z otwarcia ofert na przedmiotowe 
zadanie.  
 
Radny Struk stwierdził, że dobrze by było, aby Pan Starosta uzupełnił wypowiedź  
o informację skąd będą pochodziły środki na ten cel. 
 
Pan Starosta wyjaśnił, że brakująca kwota zostanie pokryta z wolnych środków z lat 
ubiegłych. Dodał, że zwiększony zostaje deficyt, który pokrywany jest właśnie tymi 
środkami. Zaznaczył, że tylko środki z lat ubiegłych ratują powiat finansowo  
i niebawem trzeba będzie stanąć przed dylematem sięgnięcia po kredyt. 
 
Uwag do porządku nie zgłoszono i brzmiał on następująco: 
1. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji. 
2. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy 

finansowej Powiatu Ostródzkiego na lata 2023-2038. 
3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2023 rok. 



2 
 

4. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej  
i społecznej na realizację których w 2023 roku przeznacza się środki Państwowego 
Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Programu Ochrony Środowiska  
dla Powiatu Ostródzkiego do roku 2030. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie  
i przechowywanie obiektów pływających na rok 2023. 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyznania pierwszeństwa przy 
nabyciu lokali w drodze bezprzetargowej oraz wyrażenia zgody na udzielanie 
bonifikaty przy sprzedaży lokali  mieszkalnych i ustalenia stawki oprocentowania 
przy rozłożeniu ceny  sprzedaży na raty. 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych na terenie Powiatu Ostródzkiego, których właścicielem  

lub zarządzającym jest Powiat Ostródzki oraz warunków i zasad korzystania  

z tych przystanków. 

9. Sprawozdania z działalności komisji Rady Powiatu w 2022 roku. 

10. Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu między sesjami i z realizacji uchwał 
Rady. 

11. Sprawy różne i wolne wnioski. 
 

Pierwszym punktem porządku obrad było przyjęcie protokołów z poprzednich 

sesji. 

Uwag do protokołu z XXXIV sesji Rady Powiatu w Ostródzie z dnia 29.12.2022 r.  
nie zgłoszono.  
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Rada jednogłośnie przyjęła protokół z XXXIV sesji Rady Powiatu. 
Protokół głosowania radnych w sprawie przyjęcia protokołu z XXXIV sesji Rady 
Powiatu stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 

Uwag do protokołu z XXXV sesji Rady Powiatu w Ostródzie z dnia 1.02.2023 r.  
nie zgłoszono.  
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Rada jednogłośnie przyjęła protokół z XXXV sesji Rady Powiatu. 
Protokół głosowania radnych w sprawie przyjęcia protokołu z XXXV sesji Rady 
Powiatu stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 

Drugim punktem porządku obrad było podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę  
w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Ostródzkiego  
na lata 2023-2038. 
 
Przewodnicząca poinformowała, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosiła przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radna Alicja Tomasz - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki poinformowała, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Waldemar Błaszkiewicz – Wiceprzewodniczący Komisji Oświaty, Kultury  
i Sportu poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Jan Marchlewicz - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Radny Stanisław Szeluga - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Następnie Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek Zarządu w sprawie 
wprowadzenia autopoprawki do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Ostródzkiego na lata 2023-2038 
oraz do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2023 rok. 
Wniosek stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Wniosek Zarządu w sprawie wprowadzenia do projektów uchwał autopoprawki 
uwzględniającej zwiększenie wydatków inwestycyjnych o kwotę 456 347 zł, 
wynikającą z otwarcia ofert na zadanie pn. „ Rozbudowa na rondo skrzyżowania ulic 
Grunwaldzka, Drwęcka, Kopernika w Ostródzie” został przyjęty 19 głosami „za”,  
przy 1 głosie „wstrzymującym się”. 
Protokół głosowania radnych w sprawie przyjęcia autopoprawki Zarządu Powiatu 
stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Wobec braku zgłoszeń, Przewodnicząca zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie 
projekt uchwały uwzględniający przegłosowaną autopoprawkę Zarządu. 
 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Uchwała nr XXXVI/313/2023 zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej 
prognozy finansowej Powiatu Ostródzkiego na lata 2023-2038 została podjęta  
19 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” i stanowi załącznik nr 6  
do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Trzecim punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie zmian  
w budżecie powiatu na 2023 rok. 
 
Przewodnicząca poinformowała, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosiła przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radna Alicja Tomasz - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki poinformowała, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Waldemar Błaszkiewicz - Wiceprzewodniczący Komisji Oświaty, Kultury  
i Sportu poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Jan Marchlewicz - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Stanisław Szeluga - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń, Przewodnicząca zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie 
projekt uchwały uwzględniający przegłosowaną autopoprawkę Zarządu. 
 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
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Uchwała nr XXXVI/314/2023 w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2023 rok została 
podjęta 19 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” i stanowi załącznik nr 8  
do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  
 
W trakcie posiedzenia do obrad dołączyła radna Agnieszka  Michalak. 
 
Czwartym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie określenia 
zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej na realizację których  
w 2023 roku przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych. 
 
Przewodnicząca poinformowała, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosiła przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radna Alicja Tomasz - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki poinformowała, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Waldemar Błaszkiewicz - Wiceprzewodniczący Komisji Oświaty, Kultury  
i Sportu poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Jan Marchlewicz - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Stanisław Szeluga - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń, Przewodnicząca zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie 
projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Uchwała nr XXXVI/315/2023 w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji 
zawodowej i społecznej na realizację których w 2023 roku przeznacza się środki 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych została podjęta 
jednogłośnie i stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  
 
Piątym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia 
Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu Ostródzkiego do roku 2030. 
 
Przewodnicząca poinformowała, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosiła przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radna Alicja Tomasz - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki poinformowała, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Waldemar Błaszkiewicz - Wiceprzewodniczący Komisji Oświaty, Kultury  
i Sportu poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Jan Marchlewicz - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Stanisław Szeluga - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
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Wobec braku zgłoszeń, Przewodnicząca zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie 
projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Uchwała nr XXXVI/316/2023 w sprawie uchwalenia Programu Ochrony Środowiska  
dla Powiatu Ostródzkiego do roku 2030 została podjęta jednogłośnie i stanowi 
załącznik nr 12 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  
 
Szóstym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie ustalenia 
wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie obiektów pływających na rok 
2023. 
 
Przewodnicząca poinformowała, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosiła przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radna Alicja Tomasz - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki poinformowała, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Waldemar Błaszkiewicz - Wiceprzewodniczący Komisji Oświaty, Kultury  
i Sportu poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Jan Marchlewicz - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Stanisław Szeluga - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń, Przewodnicząca zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie 
projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Uchwała nr XXXVI/317/2023 w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie  
i przechowywanie obiektów pływających na rok 2023 została podjęta jednogłośnie  
i stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  
 
Siódmym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę  
w sprawie przyznania pierwszeństwa przy nabyciu lokali w drodze 
bezprzetargowej oraz wyrażenia zgody na udzielanie bonifikaty przy sprzedaży 
lokali  mieszkalnych i ustalenia stawki oprocentowania przy rozłożeniu ceny  
sprzedaży na raty. 
 
Przewodnicząca poinformowała, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosiła przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radna Alicja Tomasz - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki poinformowała, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Waldemar Błaszkiewicz - Wiceprzewodniczący Komisji Oświaty, Kultury  
i Sportu poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Radny Jan Marchlewicz - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Stanisław Szeluga - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń, Przewodnicząca zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie 
projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Uchwała nr XXXVI/318/2023 zmieniająca uchwałę w sprawie przyznania 
pierwszeństwa przy nabyciu lokali w drodze bezprzetargowej oraz wyrażenia zgody  
na udzielanie bonifikaty przy sprzedaży lokali  mieszkalnych i ustalenia stawki 
oprocentowania przy rozłożeniu ceny  sprzedaży na raty została podjęta jednogłośnie 
i stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 17 do protokołu 

Ósmym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Powiatu 

Ostródzkiego, których właścicielem lub zarządzającym jest Powiat Ostródzki 

oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 

Przewodnicząca poinformowała, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosiła przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radna Alicja Tomasz - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki poinformowała, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Waldemar Błaszkiewicz - Wiceprzewodniczący Komisji Oświaty, Kultury  
i Sportu poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Jan Marchlewicz - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Stanisław Szeluga - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń, Przewodnicząca zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie 
projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Uchwała nr XXXVI/319/2023 zmieniająca uchwałę w sprawie określenia przystanków 
komunikacyjnych na terenie Powiatu Ostródzkiego, których właścicielem  
lub zarządzającym jest Powiat Ostródzki oraz warunków i zasad korzystania z tych 
przystanków została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 19 do protokołu 

Dziewiątym punktem porządku obrad były sprawozdania z działalności komisji 

Rady Powiatu w 2022 roku. 

Sprawozdania stanowią załącznik nr 20 do protokołu. 
Pytań do sprawozdań nie zgłoszono. 
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Dziesiątym punktem porządku obrad było sprawozdanie z działalności Zarządu 
Powiatu między sesjami i z realizacji uchwał Rady. 
 
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 
 
Radny Struk, odnosząc się do informacji zawartej w sprawozdaniu z działalności 
Zarządu dotyczącej użyczenia Zachodniomazurskiej Lokalnej Organizacji 
Turystycznej pomieszczenia biurowego w Centrum Użyteczności Publicznej, spytał 
jaki był powód przeniesienia tej organizacji do CUP-u. Stwierdził, że z uwagi  
na turystów, miejsce ZLOT-u na Placu Tysiąclecia jest to bardzo dobrym miejscem, 
ponieważ jest to centrum turystyczne Ostródy, stąd też nie rozumie decyzji  
o przeniesieniu tej organizacji do CUP-u, który jest na uboczu.  
 
Pan Starosta poinformował, że jest tego samego zdania co radny Struk i stwierdził,  
że miejsce ZLOT-u powinno być nawet na nabrzeżu. Wyjaśnił, że z uwagi 
na problemy finansowe tej organizacji, której działalność finansowana jest przez 
samorządy, w tym również przez powiat, Zarząd ZLOT-u wystąpił z wnioskiem  
o użyczenie pomieszczenia biurowego w CUP-ie. Dodał, że wychodząc naprzeciw 
problemom ZLOT-u oraz biorąc pod uwagę ewentualność zakończenia działalności 
przez tę organizację, przychylono się do wniosku ZLOT-u i wygospodarowano  
dla niego pomieszczenie w CUP-ie. Na zakończenie Pan Starosta wyraził nadzieję,  
że jest to tylko przejściowe rozwiązanie, bo rzeczywiście miejsce informacji 
turystycznej powinno być w okolicach nabrzeża. 
 
Jedenastym punktem porządku obrad były sprawy różne i wolne wnioski. 
 
Przewodnicząca poinformowała, że do Rady Powiatu wpłynęło pismo Wojewódzkiego 
Urzędu Ochrony Zabytków w Olsztynie informujące o zwiększeniu o 30 000 zł kwoty 
dotacji udzielonej Parafii Rzymskokatolickiej p.w. Matki Boskiej Szkaplerznej  
w Kalniku, przeznaczonej na prace konserwatorskie przy emporze organowej  
w tym kościele. Ostateczna kwota udzielonej dotacji wynosi 98 600 zł. 
 
Radny Winnicki w swoim wystąpieniu poruszył sprawy dotyczące stanu dróg 
powiatowych. W pierwszej kolejności odniósł się do kwestii budowy chodnika w Żabim 
Rogu i Kretowinach. Dodał, że w każdych propozycjach do budżetu wnioskował  
o wykonanie chodników w tych miejscowościach, aby zapewnić bezpieczeństwo 
mieszkańcom jak i turystom tam przebywającym, ale do dnia dzisiejszego nie zostało 
to wykonane. Zwrócił również uwagę na problem związany ze zwiększonym 
natężeniem ruchu przez Kretowiny, Żabi Róg i Zawroty, w związku z brakiem 
wyznaczenia objazdu przy remoncie drogi wojewódzkiej od Morąga do Łukty. 
Zaapelował o jak najszybsze rozwiązanie tego problemu, gdyż ludzie tam 
zamieszkujący i poruszający się tą drogą są narażeni na niebezpieczeństwo. Dodał,  
że pierwszym krokiem jaki można tam poczynić, to należy wykonać progi zwalniające. 
Wyjaśnił, że nie rozwiąże to do końca problemu jaki tam jest, ale w jakimś stopniu 
spowoduje spowolnienie ruchu na tych drogach. Zwrócił także uwagę, że jeśli  
nie będzie jakichś ustaleń z Wykonawcą to droga do Kretowin, która została już 
zrobiona jakiś czas temu, będzie wymagała kolejnego remontu. Zaznaczył,  
że systematycznych napraw wymaga również rondo przy wlocie na ulicę Sienkiewicza 
oraz ulica Sienkiewicza, po której porusza się sprzęt do naprawy drogi wojewódzkiej. 
Na zakończenie swojej wypowiedzi zaapelował także o ujęcie w dalszych planach 
przebudowy drogi od Kudyp przez Wolę Kudypską do Wenecji. 
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Pan Starosta, odnosząc się do wypowiedzi radnego Winnickiego, stwierdził, że każda 
propozycja remontu drogi czy chodnika jest słuszna, bo służy społeczeństwu. Wyjaśnił, 
że jeśli chodzi o chodnik w Żabim Rogu to on tam jest, z dwóch płytek, tylko  
w makabrycznym stanie i dodał, że orientacyjny koszt budowy tego chodnika 
przekracza milion złotych. Następnie odnosząc się do kwestii braku wyznaczenia 
objazdów na czas remontu drogi wojewódzkiej wyjaśnił, że objazd nie został 
wyznaczony, gdyż droga ta nie została zamknięta, a ruch odbywa się na niej  
w sposób wahadłowy. Stwierdził, że jest to problematyczne dla osób, które się tamtędy 
poruszają, ale dopóki ruch na tej drodze będzie się odbywał w sposób płynny,  
to nie będzie wyznaczonych objazdów. Poinformował również, że została podpisana 
umowa z głównym Wykonawcą, który zobowiązał się, że będzie dbał o drogi 
powiatowe i udało się wynegocjować na ten cel ponad 300 tys. zł. Po czym stwierdził, 
że nie jest to dużo, ale Wykonawca mógł nic nie zapłacić, a i tak korzystałby z dróg 
powiatowych. Kolejno odniósł się do remontu drogi od Kudyp przez Wolę Kudypską 
do Wenecji i wyjaśnił, że przy dzisiejszych cenach budowy dróg koszt tej inwestycji 
jest bardzo duży i w budżecie nie ma takich środków, dlatego też zaapelował  
do radnych, żeby zakończyć to co jest już rozpoczęte, bo tych inwestycji jest tak wiele  
i wiele jest złożonych wniosków do tej pory, że nie ma możliwości fizycznych  
do wprowadzenia nowych zadań inwestycyjnych jeśli chodzi o drogi. 
 
Radny Zabłocki zwrócił się z prośbą o remont drogi z Miłakowa w kierunku Świątek 
oraz o naprawę ulicy Dworcowej w Morągu. Ponadto radny w swojej wypowiedzi 
poruszył także kwestię dotyczącą transportu zbiorowego, gdyż jak twierdzi mieszkańcy 
powiatu mają problem z dojazdem do różnych instytucji w powiecie, dlatego też 
stwierdził, że należy im pomóc w tej kwestii.  Na zakończenie podziękował 
wolontariuszom i nauczycielom szkoły specjalnej w Miłakowie za przeprowadzenie 
przedświątecznej zbiórki żywności, z której przygotowane paczki trafią do najbardziej 
potrzebujących mieszkańców powiatu. 
 
Radna Dakowska poinformowała, że 3 kwietnia br. odbędzie się finał akcji 
charytatywnej pn. „Wielkanocna Paczka dla Seniora”. Dodała, że w ramach akcji 
przygotowywane są paczki z długoterminowymi artykułami gospodarstwa domowego, 
które zostaną wręczone najbardziej potrzebującym osobom z terenu powiatu 
ostródzkiego. Na zakończenie za pośrednictwem telewizji zaprosiła wszystkich 
zainteresowanych do włączenia się w przedmiotową akcję. 
 
Radny Winnicki, poruszając kwestię transportu zbiorowego, stwierdził, że inicjatywą 
Rady Powiatu, która podjęła w tym zakresie uchwałę było przywracanie linii 
komunikacyjnych na terenie powiatu, a w tej chwili efektem podjętej uchwały jest to, 
że powiat zamknął linie komunikacyjne. Dodał, że radni powinni się zebrać, 
przedyskutować tę kwestię i rozwiązać problem, aby pomóc mieszkańcom powiatu. 
Następnie ponownie odniósł się do remontu drogi od Kudyp przez Wolę Kudypską  
do Wenecji i dodał, że zostały tam do zrobienia dwa kilometry drogi i stwierdził, że nie 
jest to jakiś wielki koszt. Ponadto zaapelował także o częstsze naprawy drogi Raj- 
Lubin-Bożęcin, którą większość mieszkańców będzie się poruszała w związku  
z remontem drogi wojewódzkiej. Dodał, że kierowcy decydują się na przejazd drogą 
przez Żabi Róg, Wenecję lub Lubin, dlatego tego też zaapelował o jak najszybsze 
podjęcie decyzji o budowie chodnika w Żabim Rogu, gdyż bezpieczeństwo 
mieszkańców jest najważniejsze. 
 
Radny Waszczyszyn poinformował, że w Gminie Dąbrówno jest także bardzo trudna 
sytuacja jeśli chodzi o drogi powiatowe, gdyż dużo jest dróg gruntowych, po których 
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ciężko jest przejechać po roztopach zimowych. Dlatego też, zwracając się do Pana 
Starosty, zaapelował, aby przychylnie spojrzał na Gminę Dąbrówno, która w pewnym 
sensie odciążyła finansowo powiat, przejmując od niego drogi powiatowe, jedną 
gruntową z Elgnowa do Lewałdu i drugą łączącą Gminę Rybno z Dąbrównem przez 
miejscowość Lewałd, które były w fatalnym stanie. Na zakończenie stwierdził,  
że pewne rzeczy są nie do przeskoczenia ze względów finansowych i rozumie Zarząd 
w tej kwestii, ale mimo to poprosił o przeprowadzenie remontów dróg, przynajmniej 
jakichś krótkich odcinków również na terenie Gminy Dąbrówno.  
 
Radny Szeluga odnosząc się do wypowiedzi radnego Waszczyszyna, stwierdził,  
że podziela jego zdanie, że trzeba brać pod uwagę te drogi i te potrzeby mieszkańców, 
gdzie naprawdę jest problem, czyli tam gdzie są drogi gruntowe, po których nie da się 
jeździć. Dodał, że w Gminie Morąg, jest miejscowość Gulbity, w której droga gruntowa 
jest w opłakanym stanie. Stwierdził, że po dziurach na drodze utwardzonej można 
jechać wolniej i da się przejechać czy ominąć dziury, a gruntowymi czasami nie ma jak 
przejechać. Dodał, że potrzeby są duże jeśli chodzi o drogi gruntowe, więc powinno 
się o nie dbać by były przejezdne. Następnie odnosząc się do wypowiedzi radnego 
Winnickiego dotyczącej transportu zbiorowego poinformował, że nie zgadza się z jego 
stwierdzeniem, że powiat zamknął linie komunikacyjne. Dodał, że one same się 
zamknęły ze względów gospodarczych, bo żaden przedsiębiorca nie chce dokładać 
do interesu. Dodał, że problem jest bardzo trudny do rozwiązania i jeśli tylko znajdzie 
się chętny przewoźnik to na pewno nikt nie będzie przeciwny tej inicjatywie.   
 
Radny Struk poinformował, że 15 kwietnia br. w Ostródzie odbędzie się 
Międzynarodowy Turniej Karate i organizator tego wydarzenia złożył do Starostwa 
Powiatowego pismo z prośbą o wsparcie tej imprezy. Dodał, że warto by było wspomóc 
organizację tego przedsięwzięcia i przygotować chociaż jakieś nagrody rzeczowe  
dla uczestników turnieju. Następnie radny zaapelował do Pana Starosty, aby wszyscy 
radni byli informowani o imprezach, wyjazdach na targi, odbiorach dróg czy otwarciach 
np. oddziału Szpitala jak miało to ostatnio miejsce, gdzie nie wszyscy radni zostali 
poinformowani o tym wydarzeniu. 
 
Pan Starosta, odnosząc się do wypowiedzi radnego Struka, stwierdził że faktycznie 
jeśli chodzi o otwarcie nowego oddziału, Szpital jako organizator wydarzenia popełnił 
faux pas nie zapraszając radnych na jego otwarcie, dlatego też w imieniu Spółki 
przeprosił za to radnych.  
 
Radny Zabłocki, odnosząc się do wypowiedzi radnego Winnickiego dotyczącej 
transportu zbiorowego stwierdził, że trzeba pomóc mieszkańcom w tym zakresie, gdyż 
radni są do tego wybrani, aby pomagać ludziom. 
 
Radny Purzycki zapytał na jakim etapie realizacji jest publiczny transport zbiorowy. 
 
Pan Starosta poinformował, że na chwilę obecną przyjęta jest uchwała o utworzeniu 
linii komunikacyjnych oraz podpisane porozumienie jedynie z Gminą Łukta. Dodał,  
że jak zostanie ogłoszony konkurs przez Pana Wojewodę to będzie czas na składanie 
wniosków. 
 
Radny Winnicki, odnosząc się do kwestii transportu zbiorowego, stwierdził, że podjęcie 
przez Radę uchwały w tej sprawie spowodowało de facto efekt odwrotny niż był 
zakładany, gdyż linie komunikacyjne zostały zamknięte. Dodał, że trzeba jak 
najszybciej wrócić do rozmów z włodarzami gmin i wystosować pismo do Pana 
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Wojewody o przywrócenie linii. Następnie odniósł się do złego stanu drogi w Gulbitach 
i potwierdził, że faktycznie nie da się tą drogą przejechać. Dodał, że wystarczy tam 
nawieźć gruzu i utwardzić nawierzchnię tej drogi.  
 
Radny Szeluga  jeszcze raz powtórzył, że powiat nie zamknął żadnej trasy i robione 
jest wszytko w tym kierunku, aby je przywrócić, wykorzystując przy tym środki  
z budżetu państwa. Dodał, że potrzeba do tego czasu i spotkań, ale zwrócił również 
uwagę, że należy patrzeć także na realia gospodarcze, bo jeśli przedsiębiorca będzie 
miał interes, aby utworzyć linie to sam wyjdzie z taką inicjatywą i nie trzeba będzie  
go o to prosić, ale zaznaczył, że jak na razie nie ma takich sytuacji, więc to powiat musi 
prosić w drugą stronę. Następnie odniósł się do kwestii remontów dróg i stwierdził,  
że jest jeszcze wiele innych dróg, które potrzebują napraw, ale z uwagi na realia 
budżetu czasami trzeba poczekać, bo nie wszystkim da się na raz pomóc. 
 
Pan Starosta, uzupełniając informację o otwarciu ofert na realizację zadania  
pn. „Rozbudowa na rondo skrzyżowania ulic Grunwaldzka, Drwęcka, Kopernika  
w Ostródzie”, poinformował że najniższą ofertę złożyło przedsiębiorstwo „Zieja”. Dodał, 
że firma ta będzie wykonawcą trzech rond w Ostródzie. Na zakończenie Pan Starosta 
złożył wszystkim świąteczne życzenia.  
 
Radny Błaszkiewicz, zwracając się do Pana Starosty, zapytał czy zostaną 
przygotowane jakieś gadżety na Międzynarodowy Turniej Karate. 
 
Pan Starosta, odpowiadając radnemu Błaszkiewiczowi, poinformował że nie zna treści 
pisma, więc trudno mu tak od razu odpowiedzieć, po czym dodał, że powiat w jakiś 
sposób wspomoże organizację Mistrzostw. 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodnicząca zamknęła XXXVI sesję Rady 
Powiatu w Ostródzie VI kadencji. 
 

Protokołowała:  

Karolina Świątek 

 
 


